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Dotyczy: interpelacji w sprawie budowy stadionu miejskie2o w Oborach

W odpowiedzi na interpelację Radnego Tomasza Nowickiego z dnia 22.11.2024 r.,
infoimuję, że kwestia zasadności budowy oraz ewentualnej lokalizacji pełnowymiarowego
stadionu piłkarskiego na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna powinna być przedmiotem dyskusji
w ramach opracowania planu kadencyjnego.

Odnośnie konkretnych pytań zawartych w interpelacji informuję, że:

Ad 1) Gmina nie rozważa wypowiedzenia użytkowania wieczystego działki od SGGW
za porozumieniem stron, gdyż umowy użytkowania wieczystego nie można rozwiązać
za porozumieniem stron.

Ad 2) Gmina nie posiada uchwalonej aktualnej strategii rozwoju. Obecnie trwają prace nad
opracowaniem „Strategii rozwoju gminy 2040+”.

Ad 3) Gmina nie prowadziła analiz porównawczych dotyczących lokalizacji potencjalnego
stadionu w Oborach i Opaczy.

Ad 4) Nie ma podstaw i zasadności zabezpieczania w budżecie Gminy środków na zadanie,
którego realizacja nie jest możliwa ze względu na obecny stan prawny terenu,
na którym to zadanie miałoby być realizowane.

Ad 5) Plany rozwoju infrastruktury sportowej na terenie Gminy powinny być przedmiotem
dyskusji w ramach opracowania planu kadencyjnego.
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